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Tilstede: 
Amalie Utheim(tp1), Hedvig Hjertaker(tp2), Tonje Forland(tp2), Ida Rygh 
Nordgaard(tp3), Henriette Næss Liisberg(od1), Jonas Bjørneseth(od1), June 
Bolme(od2), Hanne Quist Christensen(od2), May-Elin Myklebust(od2), Ida Marlene 
Nygård(od3), Oda Farestveit(od3), Martha Rolland Jacobsen(od3), Victoria 
Bjørneland(od4), Victoria Øen(od4), Anette Melsæter(od5), Ellen Hjelmeland(of).  
 
SAKSLISTE  
 
Sak 1/17 Orienteringer  
1.1  Nytt fra leder (Martha Rolland Jacobsen) 

Navneendring på fakultetet: MOSU skal møte dekanen for å diskutere prosess 
rundt navneendring på fakultetet.  
OFU blir enige om å støtte ”Det Helsevitenskaplige Fakultet”, med engelsk navn 
”The Faculty of Medical and Health Sciences”.  

 
OF-kontoret: På grunn av oppussing av Overlegen Danielsen Hus ønsker 
administrasjonen å sette en IT-assistent på OF-kontoret til neste år. Det 
forventes da at OF deler kontoret med assistenten, og EiA kan hjelpe OF med å 
omøblere. Fordelen er at vi får en IT-assistent som sitter nærmere og er mer 
tilgjengelig. Ulempen er at bruksområdet til kontoret vil endre seg mye, og 
studentene vil miste mye frihet. OFU vil foreslå andre plasser IT-assistenten kan 
ha kontor.  

 
Temperatur på lesesalen: OFU vil kjøpe inn en temperaturmåler. Da kan vi måle 
temperatur på lesesal og i forelesningsrom for å dokumentere at det er kaldt.  

 
Fagkritisk dag: Satt til 9. mars. OFU arrangerer fagkritisk ettermiddag uken etter, 
altså mellom 13-19. mars.   
Ulike tema diskuteres, men ”problemer med tannbehandling i 
utlandet/eurodent utfordringer? Vi stemte over dette, tannturisme vant.  
Blir påmelding via mail for å sikre at riktig antall pizza blir kjøpt inn.   

 
Kjøleskap: OFU har fått innvilget søknad om å få kjøleskap på printerrommet på 
lesesalen. Vi må arrangere et opplegg der kjøleskapet blir ryddet. Enten rydder 
OFU ellers får vi avslutningskull til å rydde mot å gi penger til kandidatfesten.  
June Bolme får 25 % på ikea, kanskje vi kan bruke oss av dette.  

 
Kaffetrakter: Ida Marlene har kjøpt en ny kaffetrakter: vi fekk 1000 kr avslag på 
denne. Det er blitt fleire medisinstudenter/ andre studenter som bruker 
lesesalen vår. Så vi tenker at vi skal spør om mikro, kaffemaskina og vannkoker-
støtte frå MOSU.  
 
Husøkonomen: Skal ha nytt møte med husøkonom mot slutten av januar. Viktig 
at sko settes inn i skap eller opp på benk i garderoben, at folk er snille mot 
renholdspersonellet og at det ikke kastes kaffi i vasken på hoveddoen i -1 etg.  

 
2.1  Nytt fra OF-leder (Ellen Nødland Hjelmeland) 



Masse kjekke fester å glede seg til framover. Vi prøver å få til ein skidag som vil 
vere eit alkoholfritt tilbud.  OF skal utarbeidE ein beskrivelse av ulike ting som 
skjer slik at fleire kanskje blir med og at det blir lettare å arrangere. OF har ein 
god del pengar etter at hytta er blitt seldt. Har kontakt med tannlege uten 
grense, skal fikse slik at nokon studenter skal få lov å dra ned. Framtidig avtale. 
Blir leie av hytte framover.  

 
 
Sak 2/17 – Orienteringer fra tillitsvalgte  

1. Tannpleie: Det er dobbelt så mange som er på tannpleie i år, Amalie er blitt 
invitert i møte med fakultetsstyret for å orientere om problemer ift det.  
Forvirring rundt karakterskala, hvor mange prosent gir de forskjellige 
karakterene?  
Materialforelesningane er ikkje så bra, mykje tull med det tekniske. 
Må jobbe med 2 og 2 i praksis. Det er for mange, sånn må det nesten berre bli. 
Amalie holder styret oppdatert på hvordan det går videre.  
Fekk i gang kollokivegrupper i kjemi. Anbefale at dette kjem i gang tidligare. 
Exphil undervisning for eksamensmodell er blitt klaga på. 
Det burde bli bedre merkning av timeplanen på hva som er obligatorisk.  
Oppfølging/løsninger: 
- Martha tar karakterskalaen videre til MOSU for å få en forklaring på hvordan 
prosentfordelingen ligger på de ulike karakterene.  
- Amalie tar kontakt med IT-assistent i forkant av materialforelesning så de kan 
være der fra starten, for å unngå at tid blir kastet bort.  
- Amalie melder tilbake til admin om ønske om rask oppstart av 
kollokviegrupper i kjemi på høsten 1. Kull tp.  
- Amalie holder styret oppdatert på hvordan læringsutbyttet av 2og2 jobbing 
blir.  
 
 

2. Tannpleie: Veldig fornøyd, alle gjorde det bra på eksamen. Ønsker at det skal 
vere mulig å komme på klinikken før klokka 8. Skal vi få det til, så må vi 
respektere arbeidstida til tannlegesekretærane. Opus bør vere lov å sitte på før 
kloka 08.00 
Oppfølging/løsninger:   
Martha snakker med Neshe Lie for å høre om det vil være mulighet for dette.  

 
3. Tannpleie: Fornøyd, skal i praksis. Fravær av 3 kull på GF.  Vil gjerne vere med, 

så bør kanskje skifta dato. Pedoeksamen, litt misfornøyd om dette. Faglærer kom 
for tidlig, må ringe. Dei bør komme seinare, og bør annonsere at faglærer er der.  
Samarbeidet med pedo er dårlig, verkar som dårlig kommunikasjon. Legger ikkje 
ut forlesningar. Det er viktig med evaluering!  
Oppfølging/løsninger 
- Ellen hører med OF-styret om flytting av GF 
- Problemer med pedo og digitalisering av forelesere blir tatt opp i fagforum. 
(Martha)  

 
1. Tannlege:  

Forvirring rundt den nye karakterskalaen.  
Oppfølging/løsning 
Martha tar det opp med MOSU 
 



2. Tannlege: alt er bra, gode resultat på eksamen. Litt misfornøyde med foreleseren 
i anatomi. Hun er helt ny, så dette håper vi ordner seg etterhvert.  
 

3. Tannlege: folk er lykkelige over å ha overlevd høsten.  
Litt rot av eksamensvaktene på røntgeneksamen, Ida Marlene har meldt ifra om 
dette. Også veldig kort tid/for mange spørsmål på eksamen, meldt tilbake til 
faglærer.  
Forslag om å få vending-machine på odontologen.  
Oppfølgning/løsning:  
- Martha undersøker hvilken avtale vending-machinen på BBB har.  
 

4. Tannlege:  
Lykkelige over å ha gammel timeplan igjen.  
Alle stod på karioeksamen, som var multipel choice. Spørsmålene var dårligere, 
forelesere kom ikke for å hjelpe under eksamen. Dette er meldt tilbake om av 
tillitvalgt.  
Ellers ønsker alle 4. Kull lykke til med travel vår.  
Oppfølging/løsning:  
OFU holder et nøye øye med videre MQ-eksamner. Hvis disse ikke blir bedre må 
vi gjøre noe.  

 
5. Tannlege: Lykkelige.  

 
Sak 3/17 Heldekkende ansiktsplagg i undervisningen 
Diskusjonssak  
MOSU ønsker tilbakemelding fra fagutvalgene hva de mener om heldekkende 
ansiktsplagg i underveisningen. Studentparlamentet har vedtatt at de ikke er imot 
heldekkende ansiktsplagg på UiB, så sant det ikke går ut over undervisningen. Hva 
mener OFU om dette?  
OFU sine representanter tar tilbakemeldingene videre til MOSU.  
 

- OFU er positive til heldekkende plagg i forelesning.  
- OFU er negative til heldekkende plagg på armer og ansikt i klinikk, pga 

hygienehensyn, i tillegg til pasientomsorg.  
 
Det er enighet om at denne saken kan diskuteres videre i fremtiden, og at vi skal ha en 
åpen og god dialog om det for å få frem alle sider av saken.  

 
 


